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Ik wil voor de zekerheid iets met je afstemmen. Ik heb sinds afgelopen week contact met de Federatie Landbouw en Zorg omdat

ze naar de ruimte zoeken om vervoer anders dan in het OMT-advies en KNV-protocollen aangegeven te organiseren. Ik heb

steeds aangegeven dat het hier niet om regelgeving gaat maar om een dringend advies maar dat ze geacht worden dit advies op

te volgen (zie bijgevoegde mailwisseling).
Ze vragen nu opnieuw of het OMT-advies en advies blijft of dat er een besluit naar aanleiding hiervan wordt genomen. In de

Kamerbrief die vandaag of morgen uitgaat is niet expliciet opgenomen dat het OMT-advies wordt opgevolgd. Het is primair aan

de sector om OMT en RIVM-adviezen naar de situatie van de eigen sector te vertalen en dat heeft KNV ook met de protocollen
gedaan. Impliciet wordt er wel vanuit gegaan dat het OMT-advies wordt opgevolgd.

Kortom: het antwoord op de vraag blijft dat het hier formeel gezien om een dringend advies van het OMT en het RIVM gaat en

niet om een (bindende)kabinetsmaatregel of regelgeving, maar dat men alsnog geacht wordt dit advies op te volgen (ik heb dit

ook voor de zekerheid bij WJZ gecheckt). Als ik dit zo communiceer is de kans groot dat Federatie Landbouw en Zorg het OMT-

advies niet of niet altijd gaat toepassen. Het is hun eigen verantwoordelijkheid maar ik kan me voorstellen dat dit tot vragen

gaat leiden daarom check ik ook bij jou of je andere ideeén hebt.

dank, IEEE

Vans [ERE EEE] ERE rcoouzors n>

Verzonden: maandag 1 februari 2021 20:02

ar: ED IEEECE. (ERE)CEEiv i
Onderwerp: Advies of Maatregel?

Toch nog een vraag. Wij vonden deze : https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/01/20/kamerbrief-over-

96e-omt-advies-deel-2-en-kahinetsreactie (zie blz. 6), maar daarin lijkt er nog een besluit te zullen volgen of dit advies ook een

maatregel wordt. Weet jij wat nu precies de status is, advies of maatregel?

Sorry dat we er steeds op terugkomen. Wij hebben zeker ook de veiligheid van de deelnemers voorop staan, maar we zoeken ook

naar de ruimte om zorgcontinuiteit hoog te houden.

lk hoor graag van je.

Met vriendelijke groet,

Federatie Landbouw en Zorg

en conghocren [EREPostbus 54, 3780 BB Voorthuizen


